
                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

 1 

Notulen Algemene Ledenvergadering VDH 2 

Locatie: Wijchen. 3 

Datum: 25 mei 2024 4 

 5 

Aanwezig: 6 

Bestuur:    7 

Dhr. Toine Jonkers (voorzitter) 8 

Dhr. Jos de Gouw (secretaris) 9 

Dhr. Hans v. Erven (penningmeester) 10 

Dhr. Jo van Schijndel (Portefeuillehouder Sportafrichting) 11 

Dhr. Ronny Cox (Portefeuillehouder Redactie) 12 

Mevr. Ingrid Bos-Sanders (Portefeuillehouder Sport en Overig) 13 

 14 

Ereleden: 15 

Dhr. Hans van Erven (HB lid) 16 

 17 

Afdeling Groningen: 18 

Dhr. Mark Venema 19 

 20 

Afdeling Friesland: 21 

 Dhr. Jan Louwerens  22 

  23 

 Afdeling Drenthe 24 

Dhr. Gerard Bakker 25 

 26 

 Afdeling Overijssel: 27 

Dhr. Enrique Kroessen 28 

Mevr. Annette Schoemaker-Kragt* 29 

 30 

Afdeling Gelderland: 31 

Dhr. Ron Cornelissen* 32 

 33 

Afdeling Noord-Holland: 34 

Mevr. Pascale Reisser 35 

Dhr. Sven Kat 36 

Dhr. Cees Rodenburg* 37 

 38 

Afdeling Zuid-Holland/Utrecht: 39 

Dhr. Nigel de Jonge 40 

Dhr. Henk Tismeer* 41 

Mevr. Nancy van de Ven* 42 

 43 

Afdeling Zeeland: 44 

Dhr. Hannes Haak 45 

Mevr. Angela Mathijssen* 46 

 47 

Afdeling Noord-Brabant: 48 

Dhr. Jan Philipsen 49 

Mevr. Sheila van Nie 50 

Mevr. Loes Haan* 51 

Mevr. Lisette Schafrat* 52 

 53 

 



                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

Afdeling Limburg; 54 

Dhr. Sjef Widdershoven 55 

Mevr. Petra Widdershoven 56 

Dhr. Corné Beckers* 57 

   58 

Totaal 32 stemgerechtigde leden 59 

 60 

Gasten: 61 

Mevr. Maud Diemer (Redactie) 62 

Mevr. Ada Middelkoop (Kascontrole en Budget Bewakingscommissie) 63 

Dhr. Rinus Pitstra (RvA) 64 

Dhr. Ad Mutsaers (RvA) 65 

Mevr. Petra Dijkstra (CFG) 66 

Mevr. Janet van Steenis (Agility) 67 

Dhr. Arie Veltman (CSA) 68 

Dhr. Chris Bierman (WS) 69 

 70 

Afwezig met kennisgeving:  71 

Het ereleden  72 

Dhr. Gerard in ’t Veen 73 

Mevr. Truus Spaas 74 

Dhr. Ruud van Eck 75 

Dhr. Bart Miggelbrink 76 

Mevr. Romy Vondenhoff-Snijders (Portefeuillehouder Fokkerij en Gezondheid) 77 

Mevr. Monique Venema* (Gr) 78 

 79 

Totaal aanwezig 36 personen 80 

*Gekozen AV leden 81 

1. Opening 82 

De voorzitter opent de vergadering om 10.00 uur met een welkom aan de 83 

ereleden, alle afgevaardigden en andere aanwezigen (toehoorders.) 84 

Aanwezig zijn 32 stemgerechtigden aanwezig. 85 

 86 

Alvorens over te gaan tot behandeling van de agenda stellen zich de nieuwkomers 87 

in deze vergadering voor; dhr. Enrique Kroesen (Gld), dhr. Cees Rodenburg (NH), 88 

mevr. Nancy v.d. Ven (ZHU) , dhr. Hannes Haak (Zld) en mevr. Petra 89 

Widdershoven (L) 90 

De Jeugdcommissie is vandaag niet aanwezig. 91 

Daarna wordt een minuut stilte in acht genomen voor de overleden VDH leden, 92 

waaronder dhr. Nelson Speelman, jarenlang lid van de Commissie van Beroep, 93 

thans Raad van Arbitrage genoemd. 94 

 95 

2. Ingekomen stukken en mededelingen. 96 

Ingekomen stukken zijn van de afdelingen Zuid Holland/Utrecht en 2 van Drenthe. 97 

De voorzitter kijkt terug op een geslaagd NKK met meer IGP1 en IGP2 honden. 98 

Het aantal inschrijvingen op de PAK’s was matig, de prestaties waren minder dan 99 

voorgaande jaren. Dit baart de voorzitter tot zorgen voor het NIAK. Bij de Agility 100 

waren de normale aantallen honden. Op de clubmatches zijn gemiddeld een 40-tal 101 

inschrijvingen. Op de FGK in Hoogezand waren een mooi aantal van 14 honden. 102 

Helaas ging de Jonge Hondendag niet door. 103 

Ook het WUSV Universal Sieger was vroeg dit jaar met een bezetting van een 40-104 

tal honden. De coaches Henri en Ria Pittens hebben hun werk zeer goed gedaan 105 

en zijn beschikbaar voor 2025. De lokale organisatie was met de Franse slag en er 106 



                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

vielen grote pauzes. Doordat wij maar een reu hadden was er geen teamploeg, 107 

maar alleen individuele deelnemers. Catharina de Leeuw haalde een 7e plaats bij 108 

de teven en het jeugdlid Pascal Peeters een 5e plaats. 109 

Jo van Schijndel meldt dat de 2e Preselectiewedstrijd maar 7 inschrijvingen heeft 110 

en omdat de kgp. Apeldoor niet kan beschikken over akkers om te speuren is in 111 

onderling overleg besloten te speuren op zondag in Schijndel en de afdelingen B 112 

en C vinden plaats in Apeldoorn. 113 

Voor de terugkomdag voor talentvolle pakwerkers is nog niemand aangemeld. De 114 

afdelingen wordt gevraagd talenten aan te melden bij de CSA. Ook roept hij de 115 

IGP1 en IGP2 honden in te schrijven op het NIAK, mits geslaagd met 270 punten. 116 

De voorzitter vraag ook aandacht voor de komende kynologische evenementen 117 

zoals de Clubmatches te Nijmegen, Zuid Holland en het Jeugd Kynologisch 118 

Weekend. Hij vraagt steun voor de jeugd om dit te laten slagen. 119 

Op vrijdag 12 juli is de KCM. De vrijdag komt doordat in de weekenden geen 120 

Duitse Keurmeesters te krijgen zijn welke op de BSZS keuren dit jaar. 121 

Er loopt nog een opleiding tot africhting keurmeester. Vandaag doet Mariëlle v.d. 122 

Kooij examen. Zij s opgeleid door de CWH. In de VDH opleiding zijn nog bezig 123 

Pieter Keijzer en Mart Dam. De vooropleiding is klaar en verwacht wordt dat men 124 

examen gaat doen vanaf september. De VDH kandidaten gaan meelopen bij 125 

geplande examens als oefening. Alles hangt af van de CWH en het aantal 126 

aangevraagde examens. 127 

Over wijzigingen in het IGP programma vanaf 2025 deelt de voorzitter mee, dat 128 

dit in mei door de FCI zou worden besloten. Dat is niet gebeurd en moet nu in 129 

september worden besloten. Afgewacht moet worden of het per 1 januari 2025 in 130 

zal gaan. Zodra het besluit is genomen komen informatie avonden voor de leden. 131 

Het te organiseren WUSV evenement door de VDH staat nu gepland voor 17 t/m 132 

21 juni 2026 en zal nu doorgaan in Kaatsheuvel bij de voetbal vereniging DESK. 133 

Het gaat om het WUSV WK Universal Sieger en Agility en onze KCM en 134 

Liefhebbersdag 135 

In 1993 en 1994 was daar de KCM. Tilburg is afgevallen door een ander bestuur 136 

bij de hockeyclub. 137 

 138 

3. Notulen vergadering 25 november 2023. 139 

Er zijn geen schriftelijke opmerkingen binnengekomen. Ook tijdens de vergadering 140 

zijn er geen vragen. De notulen worden dan ook met dankzegging aan de 141 

secretaris vastgesteld.  142 

 143 

4. Werk- en Besluitennota 25 november 2023.  144 

Opvragen kynologisch instructeurs opvragen bij de RvB heeft geen zin er is geen 145 

lijst met instructeurs welke de KB opleiding hebben gedaan. De vraag is ook 146 

achterhaald door het besluit dan gecertificeerde pakwerkers mogen worden 147 

ingezet. 148 

De Karakter Beoordeling is nu een VDH aangelegenheid en daarbij wordt dezelfde 149 

regel als bij de CWH gevolgd, dat een keurmeester niet tweemaal achtereen bij 150 

dezelfde kringgroep mag keuren. 151 

De kilometer vergoeding voor een PB overleg is afgewerkt evenals de IGP update. 152 

Het onderwerp PB website is ook een vraag van Drenthe voor de rondvraag. Hans 153 

van Erven geeft aan dat alleen Noord Brabant wil deelnemen. De meester afdeling 154 

zien op tegen de kosten. Het probleem is vaak de inzet om de website actueel te 155 

houden. Hij vraagt aan de vergadering of men wil deelnemen als het 156 

Hoofdbestuur hier middelen voor vrij maakt. Het is van belang voor de 157 

uniformiteit en uitstraling dat er eenheid in de websites zit. Diverse afdelingen 158 



                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

zien dit wel zitten. De afdelingen wordt gevraagd voor 1 augustus aan te melden 159 

of men dit ziet zitten, zodat het meegenomen kan worden met de begroting 2025. 160 

De spelden voor langdurig lidmaatschap zijn nog voldoende aanwezig en uitreiking 161 

wordt nog veel op prijs gesteld. Als de PB het willen kan het HB dit overnemen en 162 

betrokkenen de speld met een brief toezenden. 163 

Voor de VDH App zijn diverse offertes opgevraagd en dat gaat c.a. € 30.000 tot € 164 

50.000 kosten. Dit is naar de mening van het HB te veel er wordt nu gekeken 165 

naar een web applicatie. 166 

Alle AV stukken staan nu op de website. 167 

Op 17 februari was er overleg met de PB’s er daarna heeft het HB besloten dat de 168 

afdelingen zelf verantwoordelijk zijn en beslissen welke gecertificeerde 169 

pakwerkers ze inzetten op de FGK. We kijken hoe dit verloopt. 170 

De onduidelijkheid over het verliezen van een NBG licentie als men een VDH 171 

licentie haalt blijkt niet te kloppen. Dat kan naast elkaar behaald worden. 172 

 173 

De besluiten nota wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 174 

 175 

5. Jaarverslagen 2023. 176 

Enrique Kroesen heeft een vraag over de sponsoring. Chris Bierman geeft aan dat 177 

hoofdsponsors voor de hoofdevenementen worden bepaald door de Werkroep 178 

Sponsoring en komen uit de VDH sponsoren vanaf 2025. 179 

Henk Tismeer mist de statistische informatie. Deze is wel rondgestuurd en staat 180 

ook op de website. Niemand anders heeft dit gemist. 181 

Vanuit de vergadering zijn er geen vragen of opmerkingen en worden daarmee 182 

vastgesteld. 183 

 184 

6. Verslag van de kascontrole commissie. 185 

Ook hierop is geen schriftelijke reactie ontvangen, 186 

Er is met een positief saldo afgesloten. 187 

Ada Middelkoop doet verlag over de controle. Alle vragen zijn goed beantwoord. 188 

Er waren wat opmerkingen over de jaarstukken, het doorbelasten van de ICT 189 

kosten, het op tijd declareren en declareren zonder bonnen zoals bij de WUSV. 190 

Daar zitten ook extra sponsor inkomsten bij. 191 

Hans van Erven geeft aan dat coaches ook eigen sponsorgeld wordt 192 

binnengehaald. Dat is geen VDH geld. 193 

Chris Bierman meldt dat er ook sponsorgeld wordt uitgekeerd aan de ook WK 194 

teams waarover geen verantwoording hoeft te worden afgelegd. 195 

De coaches worden gevraagd dit voortaan duidelijk weer te geven. Dit wordt 196 

toegezegd. 197 

Op voorstel van de kascontrole commissie verleent de vergadering het 198 

Hoofdbestuur decharge voor het gevoerde beleid over 2023 en de gemaakte 199 

opmerkingen. 200 

 201 

7. Benoeming lid kascontrole commissie. 202 

Dhr. Ad Mutsaers verlaat de kascontrole commissie zodat er een vacature is. De 203 

voorzitter bedankt dhr. Mutsaers voor zijn inzet de afgelopen jaren. 204 

Er zijn geen kandidaten, ook niet uit de vergadering. Daardoor blijft de commissie 205 

bestaan uit de dames Sandra Brouwer en Ada Middelkoop. 206 

De vacaturen komt op de agenda in de najaarsvergadering. 207 

                                        208 

8. Bestuursverkiezing. 209 

Aftredend en herkiesbaar; 210 



                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

1. De voorzitter Toine Jonkers. Er zijn geen tegenkandidaten en er is niemand 211 

in de vergadering die de bindende voordracht wenst te ontnemen. 212 

Daarmee is dhr. Toine Jonkers bij acclamatie herkozen tot voorzitter van 213 

de VDH. 214 

2. De portefeuillehouder Fokkerij en Gezondheid Romy Vondenhoff-Snijders. 215 

Er zijn geen tegenkandidaten en er is niemand in de vergadering die de 216 

bindende voordracht wenst te ontnemen. Daarmee is mevr. Romy 217 

Vondenhoff-Snijders bij acclamatie herkozen als lid van het Hoofdbestuur 218 

als portefeuillehouder Fokkerij en Gezondheid. 219 

3. Het Hoofdbestuurslid Overige Sport en Jeugdzaken mevr. Ingrid Sanders. 220 

Er zijn geen tegenkandidaten en er is niemand in de vergadering die de 221 

bindende voordracht wenst te ontnemen. Daarmee is mevr. Ingrid Sanders 222 

bij acclamatie herkozen als lid van het Hoofdbestuur VDH als bestuurslid 223 

Overige Sport en Jeugdzaken. 224 

 225 

9. Vervalt (pauze) 226 

 227 

10.  Voorstel tot vaststelling van het VFR volgens het format 2024; 228 

Het bestuur van de Raad van Beheer heeft besloten per 1 januari 2024 te gaan 229 

werken met een nieuw format voor het VFR (Vereniging Fok Reglement.) Ook 230 

wordt gevraagd om dit in onze Algemene Vergadering na 1 januari 2024 vast 231 

te stellen en na instemming van de Raad te gaan gebruiken. Er is een 232 

overgangstermijn van twee jaar van toepassing. 233 

Bestaande VFR is vastgesteld op 28 mei 2022 door de AV vastgesteld en op 23 234 

juni 2023 door de Raad van Beheer goedgekeurd. Het nieuwe VFR is 235 

inhoudelijk gelijk aan het vorige. 236 

Het voorstel wordt goedgekeurd met de volgende aanpassingen op de tekst; 237 

Art.1 lid 15. De rasvereniging heeft geen convenant afgesloten. 238 

Art.6 lid 6.2 tekst weghalen ; waarbij voor afdeling C. 239 

Daarmee is het VRF vastgesteld. Maud kijkt nog even naar de tekstweergave. 240 

 241 

11.  Voorstel tot benoeming van de raad van Arbitrage. 242 

De Raad stelt voor te benoemen dhr. Ad Mutsaers te Kaatsheuvel. De 243 

vergadering gaat akkoord waarbij dhr. Mutsaers is benoemd. 244 

 245 

12.  Mededelingen over ontwikkelingen in de WUSV. 246 

De voorzitter legt uit hoe het gaat binnen de WUSV. 247 

In september 2023 was een WUSV vergadering. De SV en de WUSV waren het 248 

niet eens. Intern in de SV zijn er problemen over het voorzitterschap. Dit 249 

wordt via een rechtszaak uitgesproken en komt in juni voor. Zowel binnen de 250 

SV als de WUSV staan alle neuzen niet in dezelfde richting. Daardoor gebeurt 251 

er veel niet. Hopelijk is het in september duidelijk. 252 

Ook wordt er een Europees congres gehouden in Italië op 3 juni. Nog niet 253 

duidelijk is dat er een partij is die eigen zieltje wil winnen. De VDH is wel voor 254 

overleg maar neemt nog een standpunt in. Alle kampioenschap organisaties 255 

lopen normaal door. 256 

 257 

13.  Raad van Beheer. 258 

Voor het aanvragen van buitenlandse keurmeesters controleert de Commissie 259 

Werkhonden of deze op de FCI lijst staan. Het is dit jaar al twee keer 260 

voorgekomen dat dit niet duidelijk was, maar er was wel een SV toestemming. 261 

De kosten komen voor de aanvragende organisatie en niet voor de VDH. 262 



                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

Dus roept hij op dit vooraf tijdig te informeren. In beide gevallen bleek het 263 

achteraf wel te kloppen. 264 

Ook loopt er nog een geschil over de Karakter Beoordeling. Dit is een interne VDH 265 

zaak geworden. Het is niet gelukt het eens te worden met de CWH, daarom gaat 266 

de VDH naar de geschillen commissie in de zitting van 5 juni. 267 

 268 

14. Mededelingen van de Raad van Arbitrage 269 

Rinus Pitstra kan alleen aangeven dat door het overlijden van Nelson Speelman 270 

een nieuw vacature is ontstaan. De Raad gaat op zoek naar een vervanger, 271 

 272 

15.  Werkhondenraad. 273 

Op 19 april waren Toine Jonkers en Jo van Schijndel afgevaardigde op de 274 

Werkhondenraad in Apeldoorn. Van de 14 werkhonden verenigingen waren er 9 275 

aanwezig. Afwezig zonder kennisgeving waren de DVIN en de DHRN. 276 

Er was een terugblik op het WK speuren in Duitsland waar vanuit Nederland 3 277 

Duitse Herdershonden meededen. Op 7 en 8 december is het NK Speurhonden bij 278 

de kgp. Terneuzen. Keurmeesters zijn Joep Selders en Cees Jaspers. 279 

NK werkhonden is op 6 en 7 juli bij de NBG verenging Herderewich. Keurmeester 280 

A Robbie de Jong, B Berry Kleinheselink en C Toine Jonkers. 281 

Ook is meegedeeld dat Nederlandse verenigingen geen evenementen mogen 282 

organiseren een terrein in het buitenland. 283 

Het WK speurhonden is in 2025 in Oostenrijk (31 maart tot 6 april) 284 

Het voorstel over de tandbeschermingskappen is in de ijskast geplaatst bij de FCI. 285 

Herkozen zij CWH bestuursleden Gerard Besselink en Jan Wernsen. Belinda Fetten 286 

is gekozen als penningmeester. 287 

Het NBG voorstel om de selectie procedure speurhond examens te draaien met 288 

vier examens in plaats van zes met drie verschillende keurmeesters is met een 289 

meerderheid van stemmen goedgekeurd. 290 

 291 

16. Rondvraag  292 

Zuid Holland/Utrecht wil weten waarom het verschil in inschrijfgeld voor een FGK 293 

€ 25,00 bedraagt en bij overige evenementen € 30,00, De penningmeester geeft 294 

aan dit na te zien in het vademecum en dat dit per 1 januari zal worden gelijk 295 

getrokken. Soms wordt er verschillend mee omgegaan. 296 

Drenthe vraagt of de overschrijving naar een andere afdeling niet sneller kan 297 

verlopen. Hierbij geeft de penningmeester aan dat hieraan wordt gewerkt. 298 

Enrique Kroesen heeft twee vragen waarom aangekeurde honden bij de SV in 299 

DOGX op geel staan i.p.v. Op groen. Dit wordt nagegaan. 300 

De Pre was eerder op twee dagen en nu op een dag. Jo van Schijndel kan 301 

aangeven dat dit komt dat eerder is besloten om bij minder dan 18 deelnemers 302 

het op een dag te gaan houden. Dat bespaart veel kosten o.a. hotel 303 

overnachtingen. 304 

Mark Venema spreekt zijn dank voor het besluit tot het inzetten van de 305 

pakwerkers op de FGK. 306 



                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

Cees Rodenburg ziet graag dat er meer gedaan wordt voor de VDH leden, welke 307 

geen lid zijn van een kringgroep. Denk aan kortingen bij aankopen, inentingen, 308 

dierenartskosten, diervoeding etc.  309 

17. Sluiting 310 

Hierna sluit de voorzitter de vergadering om 12.25 uur en wenst iedereen een 311 

goede reis en wel thuis.  312 

 313 

Vastgesteld op 30 november 2024 314 

 315 

 316 

 317 

Voorzitter Toine Jonkers                                      Secretaris Jos de Gouw 318 


